

**Announcement**

**To: Bahrain Bourse; and  
/ Boursa Kuwait**

Ithmaar Holding B.S.C would like to announce the following:

**إعلان**

السادة / بورصة البحرين،  
/ و بورصة الكويت

تعلم شركة الإثمار القابضة ش.م.ب. التالي:

Date	7 September 2020	7 سبتمبر 2020	التاريخ
Company Name	Ithmaar Holding B.S.C.	شركة الإثمار القابضة ش.م.ب.	إسم الشركة
Trading Code	ITHMR	ITHMR	رمز التداول
Subject	The increase in the share price of the Company	إرتفاع سعر سهم الشركة	الموضوع
Information	<p>This is with reference to the share price movement in Dubai Financial Market during 1 to 6 September 2020.</p> <p>We believe that the main reason for the increase in share price of Ithmaar Holding Company BSC in the Dubai Financial Market due to the announced information on September 1, 2020. In addition, we inform you that there have been no further developments by Ithmaar Holding Company BSC that led</p>	<p>بالإشارة إلى إرتفاع سعر السهم في سوق دبي المالي خلال الفترة ما بين 1 و 6 سبتمبر 2020.</p> <p>بنظرنا ان السبب الرئيسي لإرتفاع سعر سهم شركة الإثمار القابضة ش.م.ب. قد يكون متزامنا مع الاعلان المفصح بتاريخ 1 سبتمبر 2020. ونحيطكم علماً بأنه لم تحدث أي تطورات اخرى من قبل شركة الإثمار القابضة ش.م.ب. أدت إلى إرتفاع سعر سهم الشركة في</p>	المعلومات الجوهرية



	<p>to an increase in the company's share price on the Dubai Financial Market between 1 and 6 September 2020.</p> <p>We also assure you on the company's full commitment to transparency in transactions and disclosures according to the requirements of the regulatory authorities in the Kingdom of Bahrain, the State of Kuwait and the United Arab Emirates.</p>	<p>سوق دبي المالي خلال الفترة ما بين 1 و6 سبتمبر 2020.</p> <p>كما نؤكد لكم التزام الشركة التام بالشفافية بالمعاملات والإفصاحات حسب متطلبات الجهات الرقابية بمملكة البحرين ودولة الكويت والإمارات العربية المتحدة.</p>	
--	--	---	--

<b>Name</b>	Khalid Alabbasi	خالد العباسي	الإسم
<b>Title</b>	Authorized signatory	توقيع مخول	المسمى الوظيفي
<b>Company Seal</b> ختم الشركة		<b>Signature</b> التوقيع	
			